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projekt 
  Protokół nr 26/20 

z posiedzenia 
Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 7 grudnia 2020 r.  

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 
Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 7 grudnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:07 
tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 6 
członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 
Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne.  
Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 
r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 
zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem systemu 
wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 
pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 
eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 
uczestniczyło 7 członków komisji : 
Obecni: 
1. Hanna Białas 
2. Grażyna Filipowicz  
3. Elżbieta Kozakiewicz nieobecna 
4. Małgorzata Lipczyńska 
5. Halina Mińczuk nieobecna 
6. Ewa Odulińska  
7. Marek Piasecki 
8. Sławomir Wołkowiecki 
 
Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 
1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Joanna Hariasz – skarbnik Miasta; 
3. Maja Dobber-Mrożek –kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych 

i Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 
4. Joanna Mazurkiewicz – radca prawny; 
5. Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu; 
6. Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie Koźlu; 
7. Anna Brągiel – dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy "Promyczek". 
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Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 25 z dnia 16 listopada 2020 r. 
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2025. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
 
Ad 2. 
Wnioski do porządku obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała,  
że do wprowadzenia do porządku obrad wpłynęły:  

1) projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za 2021 r.  

2) wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 
pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 
– (wniosek nr PMS.7140.2.125.2020) 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad ww. projektu uchwały: 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad komisji projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Kolejno przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad wniosku Komendanta Powiatowego Policji  
w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 
czas trwania stosunku pracy – (wniosek nr PMS.7140.2.125.2020) 
Głosowano wniosek w sprawie: 
o wprowadzenie do porządku obrad komisji wniosku nr PMS.7140.2.125.2020..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie 
przyjęcie poszerzonego porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie poszerzonego porządku obrad..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
porządek po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Wnioski do porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu Nr 25 z dnia 16 listopada 2020 r. 
6. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji. 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2025. 
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych za 2021 r.  
10. Zaopiniowanie wnioseku Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu o 

wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 
stosunku pracy – (wniosek nr PMS.7140.2.125.2020) 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu Nr 25 z dnia 16 listopada 2020 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 
protokołu został przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad.  
Nikt nie zgłaszał uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu.  
Wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół 25 z dnia 16 listopada 2020 
r. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 25 z dnia 16 listopada 2020 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (3) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
 
 
 
Ad 4. 
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Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji  
(projekt budżetu miasta na rok 2021 wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał czy z pieniędzy wydatkowanych na ten rok, dot. koncesji 
alkoholowej zostały zaoszczędzone środki i w jakiej kwocie. Czy pieniądze zostaną 
przeniesione na rok przyszły na jakie cele.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że nie ma jeszcze 
przygotowanego rocznego sprawozdania lecz na pewno spore środki zostały zaoszczędzone, 
dot. to wydatków celowych, więc zostaną wydatkowane zgodnie z celem w przyszłym roku.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska dodała, że podobna sytuacja 
będzie ze środkami przeznaczonymi na działania profilaktyczne, większość badań nie została 
zrealizowana lecz należy poczekać na sprawozdanie finansowe, bo na pewno pozostały środki 
i należy je przesunąć na przyszły rok, na zadania. 
 
Joanna Hariasz Skarbnik Miasta dodała do wypowiedzi prezydenta miasta, że z tych środków 
zostały zakupione środki dezynfekujące do szkół i przedszkoli oraz ok. 30 tys. zł zostało 
przeznaczone na środki ochrony tzw. COVID na rzecz MOPS i Urzędu Miasta.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska dodała, że powstały nowe 
zadania, nie planowane tzw. COVID-e. A większość innych zadań zaplanowanych do realizacji 
nie zostało zrealizowanych przez pandemię.  
 
Radny Marek Piasecki zapytał ile osób skorzystało z rabatu koncesyjnego.  
 
Joanna Hariasz Skarbnik Miasta odpowiedziała, że udzieli odpowiedzi na to pytanie na komisji 
Finansowo-Gospodarczej.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie  
projekt budżetu miasta na rok 2021 w zakresie działania komisji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
4 głosy ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące się” pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta  
na rok 2021 w zakresie działania komisji. 
 
 
 
 
Ad 2. 
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035.  
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(projekt budżetu miasta oraz wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035  
wraz z załącznikami stanowi załącznik do nin. protokołu). 
  
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, 
nikt nie zgłosił się do dyskusji, przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2035..  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów: 
4 głosy ,,za”, 2 głosy ,,wstrzymujące się” pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2035. 
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025 (projekt uchwały 
stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie w 
temacie Wojciecha Jagiełło – zastępcę prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle 
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle, wyjaśnił, że przygotowany 
program jest wzorowany na poprzednim programie lecz większość danych są to dane 
przygotowane przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych, którzy proponują pewne 
rozwiązania.  

 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, 
dodała, że temat mieszkaniowy to bardzo trudny temat, wielokrotnie podejmowany w czasie 
sesji, zostały powołane zespoły, zostały wypracowane stanowiska, by jak najlepiej to działało, 
Komisja otrzymała projekt uchwały, założenia są realizowane, zapytała o ilość mieszkań które 
można zagospodarować remontując je.  

 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle, wyjaśnił, że w dniu 
dzisiejszym odbyło się posiedzenie zespołu ds. mieszkań, dyrektor informował, że w tym roku 
40 wniosków zostało zrealizowanych a do końca roku jeszcze 10 mieszkań będzie gotowych, 
lecz ulega to dynamicznej zmianie.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2021-2025..  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2025. (projekt uchwały stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, 
nikt nie zgłosił się do dyskusji, zapytała o zapis ze str.12 dot. programu korekcyjno-
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc w rodzinie, czy w dalszym ciągu jest to 
kontrolowane i monitorowane i w jaki sposób. 
 
Danuta Ceglarek dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, że stale 
monitorują sytuacje w rodzinach, gdyż rodzina jest organem mocno dynamicznym, nawet jeżeli 
jednak sprawca przemocy przejdzie profesjonalną terapię to dalej jest monitorowany.  
Aspekt poruszony przez przewodniczącą jest również przedmiotem troski MOPS i znalazł 
odzwierciedlenie w programie w który komisja obecnie proceduje. Jednym z celów 
strategicznych programu gdzie w punkcie 3 ww. programu jest zapis o skuteczności 
oddziaływań wobec osób stosujących przemoc w rodzinie, który został zapisany jako cel 
szczegółowy. Gdyż jest to ważny element tych wszystkich interdyscyplinarnych działań 
dedykowanych rodzinom doświadczających przemocy. Również MOPS podejmuje działania 
wobec sprawców przemocy i osobom tym zostanie zapewniona profesjonalna pomoc w sytuacji 
nadużywania alkoholu ds. uzależnień  oraz profesjonalnych usług psychologa, aby sprawca 
nauczył się rozładowywać agresję w inny sposób oraz jak w toku życia rodziny jak radzić z 
wzrostem napięcia emocjalnego.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podsumowała, że napięcie może mieć różne 
przyczyny, np. samoizolacja jak to ma miejsce obecnie lub uzależnienia, często dochodzi do 
przemocy psychicznej, dlatego należy wprowadzać nowe możliwości, dziękuje za 
wprowadzanie tych możliwości przez MOPS  należy o tej pomocy szeroko  informować 
wszystkich mieszkańców.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony 
Ofiar Przemocy na lata 2021-2025. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2021-2025. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
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Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 r. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie, 
zapytała o badania ESPAD dot. sytuacji korzystania z używek przez młodzież.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że nie było 
oferenta na realizację tego badania, gdyż tylko jedna instytucja/osoba w kraju która wykonuje 
to badanie, nie miała terminu, również przez pandemie nie było możliwości wykonania 
badania.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o przeprowadzenie tego 
badania, aby mieć pełen obraz i być świadomym jak wygląda sytuacja korzystania z używek 
przez młodzież.   
 
Maja Dobber-Mrożek – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że urząd planuje zrealizować to badanie jak 
minie epidemia i uczniowie wrócą do szkół, urząd planuje znaleźć oferenta i zrealizować to 
badania.  
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2021 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir 
Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 5 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  
ww. projekt uchwały. 
 
 
 
 
Ad 5. 
Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi 
lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy – (wniosek nr 
PMS.7140.2.125.2020 stanowi załącznik do nim. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska otworzyła dyskusję w sprawie. 
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Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała z jakiej miejscowości dojeżdża pracownik, gdyż 
wskazano że pracownik długo dojeżdża, czy jest to pracownik szeregowy lub strategiczny. 
 
Maja Dobber-Mrożek – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że pan dojeżdża z gminy Ujazd.  
 
Radna Małgorzata Lipczyńska obawia się czy wystarczy nam lokali służbowych, w sytuacjach 
podbramkowych.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że nie obawiałby 
się braku mieszkań służbowych, bo rada miasta można zawsze przekształcić mieszkania.  
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o ilość mieszkań przyznanych do tej pory na wniosek 
Policji. 
 
Maja Dobber-Mrożek – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że 7 mieszkań jest w dyspozycji KPP. 
 
Radna Małgorzata Lipczyńska o ilość mieszkań przyznanych do tej pory na wniosek dyrektora 
SP ZOZ. 
 
Maja Dobber-Mrożek – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że 4 mieszkania są w dyspozycji SP ZOZ. 
 
Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała czy do tej pory mieszkania służbowe zostały zdane, 
samodzielnie. 
 
Maja Dobber-Mrożek – kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu poinformowała, że tak, ostatnio policjant wyprowadził się z 
mieszkania służbowego.  
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 
pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy – 
(wniosek nr PMS.7140.2.125.2020)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Grażyna Filipowicz , Sławomir Wołkowiecki 
PRZECIW (2) 
Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Hanna Białas, Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:  
2 głosy ,,za”, 2 głosy ,,przeciw” nie zajęła stanowiska wobec ww. wniosku. 
 
Ad 6. 
Przyjęcie planu pracy Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

na 2021 rok. 
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Styczeń 
1. Informacja dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym. 
2. Sprawy bieżące. 
 
Luty 
Sprawy bieżące. 
 
Marzec 
1. Sprawozdanie z Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie. 
2. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny. 
3. Sprawy bieżące. 
 
Kwiecień 
1. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej.  
2. Sprawozdanie z działalności ŚDS PROMYCZEK. 
3. Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w zakresie ochrony zdrowia, 

profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i pomocy społecznej, polityki prorodzinnej, 
przeciwdziałania patologii i polityki mieszkaniowej. 

4. Sprawy bieżące. 
 
Maj 
1. Sprawozdanie z działalności MOPS za 2020 r. 
2. Sprawozdanie z Programu Ochrony Zdrowia. 
3. Sprawozdanie z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  
i Narkotykowych. 

4. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
5. Informacja o działaniach asystenta rodziny. 
6. Sprawy bieżące. 
 
Czerwiec 
1. Komisja wyjazdowa do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29 

Kędzierzyn– Koźle. 
2. Sprawozdanie z funkcjonowania świetlic środowiskowo - socjoterapeutycznych oraz 

punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin z terenu gminy. 
3. Sprawy bieżące. 
 
Lipiec 
 Przerwa wakacyjna. 
 
Sierpień 
Sprawozdanie za 2020 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”. 
 
Wrzesień 
1. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2021 r. 
2. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2022 r. w zakresie działań komisji. 
3. Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle 
4. Sprawy bieżące. 
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Październik 
1.  Komisja wyjazdowa do mieszkań chronionych lub wizja lokalna mieszkania socjalnego. 
2.   Sprawy bieżące. 
 
Listopad 
1.  Opiniowanie Programów Gminnych. 
2.  Sprawy bieżące. 
 
Grudzień 
1. Podsumowanie pracy komisji za 2021 roku. 
2. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2022 w zakresie objętym  

właściwością komisji.  
3. Propozycje do planu pracy komisji na 2022 r. 
4. Sprawy bieżące. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy na 2021 rok. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 
Sławomir Wołkowiecki 
BRAK GŁOSU (2) 
Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 5 głosów ,,za” przyjęła plan pracy na 2021 r.  
 
Ad 7. 
Sprawy bieżące. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 18 stycznia 2021 r.  
 
Ad 8. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:07 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
  
    Przewodnicząca komisji  
     Ewa Odulińska (-) 
 
Sporządziła  
A. Dworaczek  


